

## 《单词百科:realization是什么意思?realization怎么发音?realization的解释和用法》

英语单词realization是什么意思?realization怎么读?realization怎么发音?简答网为您整理了realization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### realization怎么读

realization的读音:[ , ri : ə la ɪ ' ze ɪ ʃ n]

### realization的意思

1、n.认识, 领会;实现;

### realization的近义词

1、accomplishment n.成就;完成;技能;履行;

2、achievement n.完成, 达到;成就, 成绩;

3、 **actualisation** 实现

4、 **actuality** n. (常用复数) 现状;现实;事实;

5、 **actualization** n.实现, 现实化;

### realization的双语例句

1、 God also enlarged Isaiah's realization of his own sin ( v. 5 ).

上帝也加大以赛亚对自己罪性的了解 ( 第5节 ).

2、 Full of militancy and revolutionary ardour, the people of all nationalities in the country are working hard for the realization of the four modernizations.

全国各族人民意气风发, 斗志昂扬,为实现四个现代化而奋战.

3、 Enhance the flexibility, manageability and expandability of the broadband VPN, and do the realization study.

提高宽带VPN的灵活性、可管理性以及可扩展性, 并进行实现研究.

4、 The kaleidoscopic quality of the book is brilliantly realised on stage.

该书包罗万象、精彩纷呈的特质在舞台上得到了精彩再现。

5、 Realization technique of the temperature compensation and zero temperature coefficient is explained this paper.

本文分析了温度补偿、零温度系数的实现方法.

6、 Those are our hopes; we are starting this clinical trial to investigate whether those hopes will be realised.

那些就是我们的希望; 我们正在开展这些临床试验以调查那些希望是否可以实现。

7、 Using the snapshot duplication technology , it comes to a better realization of the data duplication deployment.

利用快照复制技术, 较好的实现了数据复制部署.

8、 I think probably that the laser has not realised the potential that was expected of it in that domain.

我想可能激光在那个领域并没有充分发挥其潜力。

9、 This realization of our dreams surpassed even our wildest expectations.

我们梦想的实现甚至超越了我们最大胆的估计。

10、 Ecological compensation mechanism is an important systematic measure for the realization of social fairness.

生态补偿是实现社会公平的一项重要制度性措施。

11、 Furthermore, the paper has proven the feasibility of the algorithm through the realization of the program.

同时, 论文还通过程序的实现证明了该算法的可行性。

12、 This article introduces the design and realization of embedded MMS ( Multimedia Messaging Service ) Protocol Module.

介绍了基于Rabbit3000实现嵌入式MMS ( MultimediaMessagingService ) 协议模块的设计与实现方法。

13、 And particular introduced design and functional realization of storage system project.

并且详细介绍了存储系统方案的设计和功能的实现。

14、 Realization with Low Power Consumption of Tyre Pressure Measurement.

轮胎压力测量的低功耗实现。

15、 At last, the author described notices of system realization, the overall structure and computer interface technology.

最后指出了系统实现的注意实事项、 系统总体结构设计、系统接口的设计。

16、 When this realization hit, it was as if a huge iceberg in my heart suddenly melted.

意识到这点时, 仿佛我心里的一块巨大的冰山突然融化了。

17、 When the realization of assets down, no doubt already listed companies.

资产变现遇挫, 无疑使上市公司雪上加霜。

18、People don't realize how serious this recession has actually been...

人们没有意识到这次经济衰退事实上有多严重。

以上是简答网为您整理的realization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于re

alization的用法、r

ealization的释义、realization的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/realization>

